
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 20. september 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 713
Vil ministeren oplyse, hvorfor der er udført færre kontroller af indberetninger efter bolig
jobordningen i 2023 end i tidligere år, når det samtidig af svaret på L 191 – spørgsmål 
35 fremgår, at afskaffelsen af håndværkerfradraget pr. 1. april 2022 har medført flere fejl, 
fordi borgerne ikke er opmærksomme på ændringerne og derfor fortsat søger at foretage 
fradrag for ydelser, som ikke længere er omfattet af reglerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christina Olumeko (ALT).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på christina.olumeko@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jesper Petersen
formand
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